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Interpelacja 

 
Dotyczy:  pozyskanie środków finansowych na sprzęt do zdalnej nauki z Ministerstwa Cyfryzacji 
 
 
 W nawiązaniu do złożonego przeze mnie wniosku w dniu 30.03.2020 r. o przystąpienie 

przez naszą gminę do programu Ministerstwa Cyfryzacji w celu pozyskania środków finansowych 

na sprzęt do zdalnej nauki w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa, proszę o informację 

jakie środki pozyskała nasza gmina z w/w programu i na co zostały przeznaczone. Zgodnie z 

zapowiedziami kwota jaką można było pozyskać to nie mniej niż 40 tys zł na samorząd.  

 

 
 
  

Z wyrazami szacunku  
 

Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
 
 

 

 


